

Title	The Saudi British Bank (SABB) Announces the appointment of the Chairman, and Vice Chairman	يعلن البنك السعودي البريطاني (ساب) عن تعيين رئيس مجلس الإدارة و نائب رئيس مجلس الإدارة	العنوان
<p>Announcement Detail</p>	<p>Further to the Ordinary General Assembly Meeting of the Saudi British Bank convened on Wednesday 18/12/2019 corresponding to 21/04/1441 H, where the Board Members were elected for a new term of three years starting 01/01/2020 ending 31/12/2022.</p> <p>The Saudi British Bank (SABB) announces the decision of the elected Board of Directors resolved during its meeting of 26/12/2019 corresponding to 29/04/1441 H, for the selection and nomination of the Board Chairman and Vice Chairman for the new term subject to receiving SAMA's No Objection.</p> <p>Whereas, SAMA's No Objection has been received, Saudi British Bank (SABB) announces the following Elected Board approvals:</p> <p>1- To appoint Ms. Lubna Sulaiman Olayan as Board Chairman.</p> <p>2- To appoint Mr. Saad Abdulmohsen Al-Fadly as Vice Chairman.</p>	<p>بالإشارة إلى اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك السعودي البريطاني (ساب) المنعقد يوم الأربعاء 18/12/2019 م الموافق 21/04/1441 هـ، والذي تم فيه انتخاب مجلس إدارة جديد للدورة التي تبدأ بتاريخ 01/01/2020 وتنتهي بتاريخ 31/12/2022</p> <p>يعلن البنك عن قرار مجلس الإدارة المنتخب خلال اجتماعه المنعقد بتاريخ 26/12/2019 م الموافق 29/04/1441 هـ، باختيار وتسمية رئيس المجلس ونائب الرئيس للدورة القادمة شريطة الحصول على عدم ممانعة مؤسسة النقد العربي السعودي.</p> <p>وحيث تم استلام عدم ممانعة المؤسسة، يعلن البنك عن موافقة مجلس الإدارة المنتخب على الآتي:</p> <p>1. تعيين الأستاذة / لبنى بنت سليمان العليان رئيساً للمجلس.</p> <p>2- تعيين الأستاذ / سعد بن عبدالمحسن الفضلي نائباً لرئيس المجلس.</p>	<p>تفاصيل الإعلان</p>